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OKRM/66/2023/Z/30

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
z 3. jednání památkové komise rady města konaného dne 11. 4. 2023

Přítomni: Mgr. Tomáš Beck, Milan Binder, Tomáš Homola, Pavel Hrach, Mgr. Lada 
Klímová, Ing. Petr Lamač, Ing. arch. Vladimír Musil, Mgr. Petr Stehlík, Alice 
Stierandová, Ing. Jaromír Talíř

Omluveni: Ing. Světlana Procházková, MBA

Nepřítomni:

Hosté: JUDr. Ing. Tomáš Bouzek, Ing. Lubomír Bureš

Schválený program:

1. Úvod, schválení programu
Přijato usnesení č. 6/2023 (6 - 6,0,0)
(tomuto hlasování nebyli přítomni Mgr. Beck, p. Binder, Mgr. Klímová, pí Stierandová)

2. Různé - účast Ing. Bureše Lubomíra, náměstka primátorky města
Přijato usnesení č. 7/2023 (10 - 10,0,0)
V rámci diskuse s náměstkem pro územní plánování a dopravu, Ing. Burešem, vznesl 
Ing. arch. Musil své připomínky a podněty k územnímu plánování ve městě – primárně 
o bytové výstavbě a vzniku parkovacích míst. Náměstek Ing. Bureš oznámil komisi, že 
během května 2023 bude ZM předloženo ukončení smlouvy s tvůrcem územního plánu, 
další kroky budou následovat. Na územním plánování se bude podílet i Komise pro rozvoj 
metropolitní oblasti České Budějovice – bude možné přednést připomínky, komise bude 
otevřená i odborníkům z oblasti památkové péče. Ve věci parkování hovořil o vzniku 
parkovacích míst při rekonstrukci bytových prostor v centru města. V objektech ve 
vlastnictví města bude město požadovat dodržování Manuálu vizuální identity u obchodů 
a provozů služeb – povinnost bude zanesena do smluv. Na dotaz Mgr. Stehlíka 
k požadavkům na tvůrce územního plánu odpověděl Ing. Bureš, že nový tvůrce bude muset 
přicházet s vizemi rozvoje města po všech stránkách. Ing. arch. Musil vyjádřil názor, že by 
komise i RM měly více spolupracovat, dle Ing. Bureše si větší zapojení zaslouží i další 
úřady a instituce. Dále se Ing. arch. Musil dotázal náměstka, Ing. Bureše, zda byla nějak 
řešena instalace fotovoltaických panelů na památkově chráněné objekty – Ing. Burešovi to 
není známo.
Po odchodu Ing. Bureše představil Ing. Talíř sochu Panny Marie Klasové, která dříve 
stávala na Senovážném náměstí – nyní stojí v průjezdu Národního památkového ústavu 
v domě U Ferusů. Navrhl vyrobit kopii a její umístění v prostoru náměstí. V diskusi bylo 
řešeno přesné umístění sochy. Komise souhlasila s návrhem usnesení, které výrobu kopie 
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a jejích instalaci doporučuje Radě města. Hlasování se zúčastnili všichni členové komise, 
kteří nebyli omluveni.
Dále Ing. arch. Musil upozornil na plány města a kraje ohledně výstavby Alšovy jihočeské 
galerie a podzemního parkoviště na Senovážném náměstí.
Náměstek primátora, JUDr. Bouzek, pozval předsedu komise, Ing. Lamače, na akci z. s. 
Města Otakarova, která se bude konat dne 20. 4. 2023 v Železné panně. V průběhu 
projednávání bodu dorazili na jednání z členů komise p. Binder, Mgr. Beck, Mgr. Klímová 
a pí Stierandová. Jako host se dostavil náměstek primátorky JUDr. Bouzek.

3. Dotační program města České Budějovice na podporu památkové péče v roce 2023 - 
žádosti o dotaci
Přijato usnesení č. 8/2023 (9 - 8,0,1)
(tomuto hlasování nebyl přítomen p. Hrach)
Ing. Tomandlová omluvila paní Kadlecovou, která z důvodu nemoci nemohla vykonávat 
funkci administrátorky programu sekretářky výběrové komise. Představila podmínky 
dotačního programu města a konstatovala, že všechny dodané žádosti nemají formální 
a prvotní věcné nedostatky. Členové hodnotící výběrové komise jednohlasně zvolili 
předsedou hodnotící komise předsedu Památkové komise, Ing. Lamače. V průběhu 
hodnocení jednotlivých žádostí opustil jednání p. Hrach.
Po předložení žádostí hodnotící komisi upozornil Mgr. Beck, že se nemůže zúčastnit 
hlasování – bydlí v bytovém domu Žižkova tř. 173/19, jehož rekonstrukce je předmětem 
žádosti č. 1. Po věcné kontrole žádostí přidělili členové hodnotící komise body dle kritérií 
daných pravidly dotačního programu. Na základě tohoto bodování byly jednotlivým 
žádostem přiděleny navrhované částky dotace z rozpočtu Statutárního města České 
Budějovice. Z důvodu převisu požadované dotace byly některé žádosti kráceny. Viz příloha 
zápisu.
Ing. Tomandlová informovala komisi, že další zasedání komise, spojené s přidělováním 
dotací, bude následovat v říjnu t. r. Předseda komise navrhl konání dalšího jednání 
v červnu, termín bude upřesněn ve spolupráci s pracovníky Odboru památkové péče.

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

3. jednání památkové komise rady města bylo ukončeno v 15:45 hod.

Soubor usnesení:

K bodu: Úvod, schválení programu

památková komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 6/2023:

památková komise rady města

s c h v a l u j e
program jednání dle návrhu na pozvánce ze dne 3. 4.2023.
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K bodu: Různé - účast Ing. Bureše Lubomíra, náměstka primátorky města

památková komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 7/2023:

památková komise rady města

d o p o r u č u j e
radě města uvolnit prostředky na pořízení kopie sochy Panny Marie Klasové a její umístění na jedno 
z míst, navržených v Programu regenerace městské památkové rezervace.

K bodu: Dotační program města České Budějovice na podporu památkové péče v roce 2023 - 
žádosti o dotaci

památková komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 8/2023:

památková komise rady města

d o p o r u č u j e
radě města předložit zastupitelstvu města ke schválení seznam vybraných žádostí o dotaci formou 
grantu nad 50 tis. Kč dle přiložené tabulky.

V Českých Budějovicích dne 11. 4. 2023

Zapsal(a): Ing. Petr Lamač, předseda komise

Ověřil(a): Milan Binder

Ing. Petr Lamač
předseda komise


